

POSTAGE
WILL BE
PAID BY
LICENSEE
郵費由持
牌人支付

NO POSTAGE
STAMP
NECESSARY IF
POSTED IN
HONG KONG
如在本港投寄
毋須貼上郵票

Please fold and seal 請在此對摺及封口

BUSINESS REPLY SERVICE LICENCE NO.
商業回郵牌號：7363

STYLAND HOLDINGS LIMITED
Shareholder Service Centre
28th Floor, Aitken Vanson Centre
61 Hoi Yuen Road
Kwun Tong
Kowloon

Please fold and seal 請在此對摺及封口

Please fold and seal 請在此對摺及封口

Please fold and seal 請在此對摺及封口

有關大凌集團有限公司(0211)恢復買賣意向書

本人/本證券行持有大凌集團有限公司(0211)('本公司')的股票,希望本公司的股份可以盡快恢復買賣。

我的意願基於:

- 大凌集團創業至今達三十年,是一間香港土生土長的老牌企業。
 - 大凌集團的創辦人,能經營企業三十年,應有良好企業管治,我們認同他們的謹慎投資及一直履行社會上的企業責任。
 - 大凌集團具穩健財政狀況,未受金融海嘯重大影響。
 - 大凌集團被停牌導致本投資者,股東得不到至少有兩次應獲得分派的股息。
- 由於上述之原因,本人懇請聯交所,證監會重視投資者和股東利益,並實現股東的意願和選擇。

本人/本證券行名稱: _____

聯絡電話:(日間) _____ (夜間) _____

簽署: _____ 日期: 2009年 _____ 月 _____ 日

Letter of Intent Regarding the Resumption of Trading in the Shares of Styland Holdings Limited (0211)

I/the brokerage firm hold(s) the shares of Styland Holdings Limited (0211) (the "Company") and wish that trading in the Company's shares should be resumed as soon as possible.

My view is based on the following facts:

- Styland Holdings Limited, an old brand in Hong Kong, has a 30-year history since its incorporation.
- The founder of Styland Holdings Limited who managed to operate an enterprise for 30 years should have good corporate governance, and we agreed that they have been investing in a prudent manner and has been fulfilling its corporate responsibilities in the society.
- Styland Holdings Limited has a stable financial position and has not been significantly affected by the financial tsunami.
- Since Styland Holdings Limited has been suspended from trading, its shareholders could not receive at least two dividend payments that should have been received.

Due to the above reasons, I wish that the Stock Exchange and the Securities and Futures Commission will attach great importance to the interests of investors and shareholders so that shareholders' intention and choice will be realized.

My Name/Name of the Brokerage Firm: _____

Contact Telephone No.: (Daytime) _____ (Nightime) _____

Signature: _____ Date: _____ 2009

Please fold and seal 請在此對摺及封口

Please fold and seal 請在此對摺及封口

選擇禮品表格

股東姓名(英文): _____

身份證號碼/或商業登記號碼(如屬公司): _____ 聯絡電話: _____

地址:(*由於我們會把有關收取禮物的資料直接寄到此地址,務必填寫清楚。)

電郵:(*請提供電子傳真以便公司與股東聯絡及收取復牌進展資訊。)

請 閣下別選其中一項想收取的禮品:

1. 壹佰元食品禮券(已附有宣傳刊物) 或
2. 超級市場現金券五十元正壹張

敬請填妥上述資料及簽署復牌意向書,並沿虛線對摺封口,於2009年8月21日前寄回本公司。

謝謝合作!

Form for Gift Election

Name of the Shareholder: _____

Identity Card Number/Business Registration Certificate (in case of corporation): _____ Contact Telephone No: _____

Address: (* Since we will mail the information about the collection of gift to this address directly, please fill in the address clearly)

EMAIL: (* Please provide email address/fax no. so that the Company can contact the shareholder and the shareholder can receive information about the progress of the resumption of trading)

Please tick one of the gifts that you would like to receive:

1. \$100 food voucher (with promotional publication) Or
2. One \$50 supermarket cash coupon

Please fill in the above information and sign the Letter of Intent Regarding the Resumption of Trading and fold the letter inside along the dotted line and seal the edge and send it back to the Company not later than 21 August 2009.

Thank you for your cooperation.